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تغییر حکم جنجالی علیرضا بیرانوند 
برای نقره داغ شدن!

اتفاقات روزهای اخیر شرایط رای کمیته انضباطی 
در مورد دروازه بان شماره یک تیم ملی فوتبال ایران 
را متفاوت کرد تا جایی که کمیته استیناف قصد 
دارد بزودی در جلسه ای مهم رای قبلی را تغییر 

دهد!
به گزارش مهر، کمیته استیناف فدراسیون فوتبال 
برای رسیدگی به شکایت علیرضا بیرانوند و باشگاه 
پرسپولیس علیه یکدیگر با توجه به احکام صادر 
شده از سوی کمیته تعیین وضعیت بازیکنان مبنی 
بر محرومیت تعلیقی چهارماهه دروازه بان تیم ملی 
و همچنین جریمه ۱۹ میلیارد و ۸۷۵ میلیون تومانی 
در بازگشت پول به سرخپوشان پایتخت وارد عمل 
شد که طبق قانون نیاز به پرداخت مبلغ دادرسی 

برای وصول نوبت از سوی شاکیان داشت.
بیرانوند برای پرداخت مبلغ یک میلیارد تومان 
فدراسیون  رئیس  تاج  مهدی  از  دادرسی  هزینه 
خواست تا از محل پاداش های این بازیکن بابت 
اقدام شود که طبق بررسی صورت  بردهای ملی 
گرفته، تمام پاداش های بازیکنان تا پایان مهرماه 

پرداخت شده بود.
موضوعی که محل بحث بیرانوند با تاج و همچنین 
تیم  دروازه بان  ملی می شود.  تیم  اجرایی  مدیران 
ملی ایران معتقد است پاداش دو بازی را دریافت 
با  تاج  سه نفره  جلسه  از  پس  که  است  نکرده 
هدایت ممبینی دبیرکل و وحید فدایی خزانه دار 
این فدراسیون تصمیم به پرداخت هزینه دادرسی 
از محل درآمدهای بیرانوند بابت پاداش بازی های 
ملی گرفته می شود. از سوی دیگر کمیته استیناف 
فدراسیون فوتبال به دلیل موازی بودن شکایت های 
در  پرسپولیس  باشگاه  سوی  از  گرفته  صورت 
خصوص باشگاه تراکتور و علیرضا بیرانوند در حال 
بررسی موازی آنهاست تا بتواند آرای جامعی را در 
این خصوص صادر کند. پیگیری های خبرنگار مهر 
ایران  ملی  تیم  بازی های  برگزاری  می دهد  نشان 
در پاییز سال جاری یکی از مهم ترین دلایل عدم 
برگزاری جلسه رسیدگی به پرونده شکایت باشگاه 
پرسپولیس و بیرانوند در کمیته استیناف بوده است.
طبق درخواست شفاهی کادر تیم ملی ایران برای 
حفظ آرامش بیرانوند و دوری او از هرگونه حاشیه 
به  بیرانوند  پرونده  به  رسیدگی  احتمالی، جلسه 
آذرماه موکول شد تا تیم ملی ایران بازی های خود 
ازبکستان و سپس کره شمالی و  امارات،  مقابل 

قرقیزستان را برگزار کند.
کمیته استیناف فدراسیون قرار است در دهه اول 
آذرماه به این پرونده رسیدگی کند تا شاید با رد 
رأی قبلی تصمیم به جاری کردن حکم محرومیت 
بازی های  از  زیادی  تعداد  او  تا  بگیرد  بیرانوند 
هفته های پایانی دور رفت و چند دیدار برگشت 
فصل جاری لیگ برتر را به همراه بازی تیم ملی 
ایران مقابل امارات در سی ام اسفندماه سال جاری 

را از دست بدهد.

تازه ترین خبر درمورد پرونده فساد 
فوتبال با ۲۱ متهم و تعقیب سه نفر

قوه  سخنگوی  نظر  اظهار  ترین  تازه  براساس 
قضائیه، سه نفر از متهمان پرونده فساد در باشگاه 

مس رفسنجان تحت تعقیب قرار گرفته اند.
قوه  اصغر جهانگیر سخنگوی  مهر،  گزارش  به 
قضائیه در نشست خبری امروز سه شنبه خود در 
مورد آخرین وضعیت پرونده فساد در باشگاه مس 
رفسنجان گفت: این پرونده دارای ٢١ متهم است و 
سه نفر آنها تحت تعقیب قرار گرفته اند، پرونده در 
حال بررسی است به محض صدور کیفرخواست 

اطلاع رسانی خواهیم کرد.
وی بیان داشت: این پرونده با گزارش مسئولان 
جدید خود باشگاه انجام شد، این پرونده با توجه 
به اینکه قریب یک ماه است که به دادگاه شعبه ٢ 
کیفری در رفسنجان ارائه شده با پیگیری های انجام 
شده گفته شده ظرف ٢ ماه آینده رسیدگی تمام 

شده و حکم آنها صادر خواهد شد.

حکم قطعی ۳۴ میلیاردی روی 
دست باشگاه پرسپولیس!

باشگاه پرسپولیس در یک پرونده که مربوط به 
قرض گرفتن مبلغی در سال ۹۶ است، محکوم به 

پرداخت ۳۴ میلیارد تومان شده است.
مبلغ ۴  فردی   ،۹۶ سال  در  ایسنا،  گزارش  به 
میلیارد تومان به باشگاه پرسپولیس قرض داد و در 
ادامه بر اساس توافق طرفین قرار بر این بود که این 
پول بعد از ۴ ماه پس داده شود اما مدیران وقت 
پرسپولیس این کار را نکردند تا طلبکار باشگاه با 
توجه به قراردادی که منعقد کرده بود، راه شکایت 

در مراجع قضایی را در پیش بگیرد.
حالا این فرد که در مقطعی هم از طریق یک 
قرض  به خاطر  بود،  پرسپولیس  کارگزار  شرکت، 
۴ میلیارد تومانی به پرسپولیس، حکم قطعی ۳۴ 
میلیارد تومانی علیه این باشگاه گرفته است. این 

حکم قطعی است و پرسپولیس باید آن را بپردازد.
یک مقام آگاه در باشگاه پرسپولیس در گفت وگو 

با ایسنا این خبر را تایید کرد.

رنگرز: 
رسانه ها صبور باشند

سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی ایران گفت: 
هدف ما از حضور در مسابقات مسکو ارزیابی 
نتیجه  حساسیت  و  است  کشتی گیران  فنی 

نداریم. 
به گزارش ایسنا، حسن رنگرز در مورد حضور 
تیم ملی کشتی فرنگی در مسابقات مسکو بیان 
کرد: این مسابقات در واقع لیگ است و روس 
ها چون از المپیک و چرخه رقابت های رسمی 
عقب ماندند، تلاش می کنند این عقب ماندگی 
را جبران کنند. از این رو تیم ها و عنوان داران را 

دعوت می کنند.
او ادامه داد: ۹۰ روز از المپیک می گذرد و بنا 
داریم بچه ها در دیدار غیر رسمی شرکت کنند. 
روس ها رقبای همیشگی ما هستند و خواستیم 
با آنها مصاف داشته باشند، همچنین ارزیابی 
هر چقدر  باشیم.  داشته  المپیکی  بچه های  از 
بهتر  باشند  مسابقات  کوران  در  کشتی گیران 
است چون ایرادات فنی آنها مشخص می شود 
و فرصت داریم نقص های تکنیکی را حل کنیم. 
این مسابقات حساسیت نتیجه برای ما ندارد. 
بحث اقتصادی در وهله اول مهم است و دوم 
اینکه  باشند.  داشته  فنی  ارزیابی  می خواهیم 
در اوج نباشند طبیعی است و باید اوج آنها در 

قهرمانی جهان شهریور سال آینده باشد. 
رنگرز در مورد مسابقات مسکو گفت: روس ها 
دنبال بهره برداری خود هستند و شوآف خوبی 
عمدتا  نیست.  رسمی  رقابت ها  این  اما  است 
بچه های فرنگی در لیگ کشتی نمی گیرند و با 
حضور در این مسابقات چند هدف را پیگیری 
خواهیم کرد. بعد از مسابقات روسیه، قهرمانی 
کشور داریم و با  هماهنگی فدراسیون تا انتهای 
هفته چرخه انتخابی تیم ملی کشتی فرنگی را 

مشخص خواهیم کرد. سال آینده پرکار است.
او در مورد علی گرایی که بعد از هشت سال 
طلا گرفت و چه برنامه ای برای او دارد؟ گفت: 
علی گرایی شایستگی فنی خود را نشان داد و 
زودتر از این باید به مدال طلای دنیا می رسید و 
دریچه ای برای کشتی گیران جوان باز کرد و نشان 
داد سن در ورزش قهرمانی عدد است. چرخه 
انتخابی داریم و خودمان را ملزم به رعایت آن 
کردیم و سعی می کنیم به عنوان نقشه راه به آن 
استناد کنیم. باید به المپیک ۲۰۲۸ نگاه کنیم اما 
در این مسیر باید برنامه ۴ ساله داشته باشیم و 
به جوان های خوب مجال دهیم در مسابقات 
خوب شرکت کنند. ممکن است قهرمانی جهان، 
قهرمانی آسیا یا جام جهانی به جوان ها میدان 
دهیم بنابراین از رسانه ها می خواهم صبور باشند 
و انعطاف به خرج بدهند. کسب ۴ نشان در 
المپیک ۲۰۲۸ غیر واقعی نیست اما منوط به این 

است که در این چهار سال کار کنیم.

لژیونر های فوتبال کشورمان همان بازیکنان شاغل 
در خارج از کشور هستند که به جز مهدی طارمی 
که در بالاترین سطح فوتبال اروپا بازی می کند بقیه 
در لیگ های دسته دوم و سوم اروپایی و لیگ های 

امارات و قطر مشغول به فعالیت هستند.
این در حالی است که لژیونر های فوتبال کشورمان 
در گذشته از جمله مهدی مهدوی کیا، علی دایی، 
عزیزی،  خداداد  باقری،  کریم  هاشمیان،  وحید 
جواد نکونام، مسعود شجاعی و رحمان رضایی  در 
لیگ های معتبر اروپایی از جمله بوندس لیگا )آلمان(،  
لیگ برتر )انگلیس(،  لالیگا )اسپانیا( و سری A ایتالیا 
بازی می کردند، اما اکنون اکثر بازیکنان شاغل ما در 

لیگ های امارات و قطر بازی می کنند.
چند  در  کشورمان  فوتبال  لژیونر های  همچنین 
وقت اخیر در تیم های خود عملکرد خوبی نداشتند 
و بیشتر آنها نیمکت نشین و حتی در بین لیست ۱۸ 
نفره نبودند و از روی سکو ها نظاره گر بازی تیمشان 

بودند.
مهدی طارمی در سال ۱۳ ژوئیه ۲۰۲۴ با قراردادی 
۳ ساله به اینترمیلان ایتالیا پیوست، اما او در لیگ 
سری A گلی به ثمر نرسیده  و در سوپرکاپ از ۵ 
بازی ۳ گل به ثمر رسانده است. در حال حاضر 
طارمی نیمکت نشین است و به عنوان بازیکن ذخیره 

به زمین مسابقه می آید.
سردار آزمون از سال ۲۰۱۳ به فوتبال اروپا  و تیم 
روبین کازان پیوست و علاوه بر این، او در تیم های 
روستوف، زنیت، بایر لورکوزن و به طور قرضی در 
تیم رم ایتالیا بازی کرد و اکنون در تیم شباب الاهلی 
امارات بازی می کند. او در ۷ بازی توانسته ۸ گل 
به ثمر برساند و عملکرد خوبی در این تیم اماراتی 

داشته است.
داماش  از    ۲۰۱۳ سال  هم  جهانبخش  علیرضا 
گیلان به تیم نایمخن هلند پیوست و او سابقه بازی 
در تیم های آلکمارهلند، برایتون انگلیس و فاینورد 
هلند  دارد و به تازگی کاپیتان تیم ملی فوتبال  به تیم 
هیرنفین هلندپیوسته و شاگرد فن پرسی شده است.
خوش  امارات  الوحده  تیم  در  نوراللهی  احمد 
می درخشد و با وجود اینکه پست اصلی اش هافبک 
دفاعی است، اما در ۲۶ بازی، ۶ گل به ثمر رسانده 
با وجود عملکرد درخشان در لیگ  او  البته  است. 
امارات از سوی امیر قلعه نویی به تیم ملی دعوت 
نمی شود و همین موضوع انتقادات کارشناسان را در 

برداشته است.  
امارات  کلبا  الاتحاد  تیم  در  هم  قایدی  مهدی 
عملکرد خوبی داشته  و او در ۲۶ بازی، ۱۳ گل زده 
است. همچنین این بازیکن در تیم ملی این روز ها 
می درخشد و گل هایی برای تیم ملی به ثمر رسانده 

است.
لهستان  لیگ  پوزنان  لخ   تیم  در  زاده  قلی  علی 
رضایت  توانسته  و  است  داشته  خوبی  عملکرد 

سرمربی این تیم را جلب کند.
همچنین سعید سحر خیزان هم  با عملکرد خوبی 
که در تیم اورنبورگ در لیگ روسیه داشت و توانست 
گل های مهم و حساسی برای این تیم روسیه ای بزند 
از سوی امیر قلعه نویی به تیم ملی دعوت شد و باید 
دید فرصت حضور در ترکیب تیم ملی را پیدا می کند 

تا توانمندی خود را به قلعه نویی اثبات کند یا نه!
همچنین سامان قدوس، مهدی قایدی و شهریار 
مغانلو در تیم الاتحاد کلبا، سعید عزت اللهی در تیم 
شباب الاهلی امارات، احسان حاج صفی در تیم آ. ا. 
ک یونان، الهیار صیادمنش در تیم وسترلو بلژیک، 
علی کریمی و مجید حسینی در تیم قیصریه اسپور 
ترکیه، صادق محرمی در تیم دیناموزاگرب، علی قلی 
زاده در تیم لخ پوزنان لهستان، محمد محبی در تیم 
روستوف روسیه، محمد قربانی و سعید سحرخیزان 
در تیم اورنبورگ روسیه، محمد جواد حسین نژاد 
در تیم دینامو ماخاج قلعه روسیه، امیر عابدزاده در 
تیم کاستیون لالیگا ۲ اسپانیا و شهاب زاهدی در تیم 

آویسپا فوکوئوکا جی لیگ ژاپن بازی می کنند.    

حضور طارمی در اینتر باعث افزایش انگیزه بازیکنان 
جوان می شود 

عملکرد  درباره  فوتبال  کارشناس  کلهر  محمود 
لژیونر های فوتبال کشورمان از جمله مهدی طارمی در 
لیگ ایتالیا  گفت: به نظرم بازیکنی که توانسته در تیم 
بزرگی همانند اینترمیلان جا بیاندازد مطمئنا توانایی 
بالایی دارد که به این تیم رفته است. طارمی بازیکن 
شناخته شده در فوتبال دنیا است. من فکر می کنم 
این برای فوتبال کشورمان خبر خوبی باشد و بازیکنان 
جوان انگیزه پیدا می کنند که راه بازیکنان بزرگی مثل 
طارمی را ادامه بدهند. این شایستگی بازیکنان ایرانی را 
می رساند که بتوانند خودشان را نشان بدهند. همچنین 
استعداد های بسیاری مثل مهدی طارمی وجود دارند که 

باید شکوفا شوند.
کارشناسان روز دنیا نگاه ویژه ای به طارمی دارند 

او افزود: دیده شدن مهدی طارمی باعث شده که 
فوتبالیست های  به  ویژه ای  نگاه  دنیا  روز  کارشناسان 
برای  اتفاق خوبی  این  نظرم  به  باشند.  داشته  ایرانی 
فوتبال کشورمان است که بازیکنانمان بتوانند در سطح 

اول دنیا بازی کنند و این توانایی را دارند.
جهانبخش و برخی از بازیکنان باتجربه باید فضا را به 

بازیکنان جوان بدهند 
اینکه نظرش در مورد افت لژیونر های  کلهر درباره 
مهدی  و  آزمون  سردار  کرد:  بیان  کشورمان  فوتبال 
طارمی زوج خوبی در تیم ملی فوتبال کشورمان تشکیل 
دادند. البته علیرضا جهانبخش و بازیکنانی که اکنون با 
تجربه شدند فکر می کنم اکنون موقع این است که این 
بازیکنان فضا را به بازیکنان جوانتر بدهند. از دید من 
مهدی طارمی، سردار آزمون و مهدی قایدی در دوران 
اوج خود هستند و می توانند بهتر از این هم شوند و 
هنوز جا دارند برای تیم ملی کشورمان نتایج خوبی به 
دست آورند و مطمئنا این بازیکنان در کنار بازیکنان 
تیم ملی  جوان می توانند در جام جهانی گره گشای 

باشند.
کارشناس فوتبال درباره اینکه سایر لژیونر های فوتبال 
گفت:  نمی رسد،  گوش  به  آنها  از  چندانی  خبر  ما 
بازیکنی که از  توانایی بالایی برخوردار نیست و در تیم 
خودش کارایی ندارد نمی تواندموفق باشد. ما باید دنبال 
بازیکنانی بگردیم که کیفیت بازی شان بالا است از آنها 
در تیم ملی بیشتر استفاده کنیم. ما نیروهای خوبی 
داریم که می توانند با توجه به بازی هایی در پیش رو 

داریم  اکنون تجربه کسب کنند و به تیم ملی کمک 
کنند.

جای نوراللهی در تیم ملی فوتبال خالی است 
کلهر بیان کرد: مهدی طارمی، سردار آزمون، مهدی 
قایدی و احمد نوراللهی در تیم های خود خوب بازی 
می کنند. به نظرم جای نوراللهی در تیم ملی خالی است 
بازیکن داشته  این  به  ویژه ای  نگاه  نویی  قلعه  باید  و 
باشد، چون هم با تجربه  هست و هم انرژی  جوانی را 
دارد. فکر می کنم بازیکنان لژیونرمان به جز ۲، ۳ نفر در 
تیم های خود بد کار نکردند. به نظرم لژیونر هایی باید به 
تیم ملی دعوت شوند که توانایی فنی شان بالا است. در 
مجموع بازیکنانی که در کشور های دیگر بازی می کنند، 
توانایی و استعدادش را داشتند که باشگاه های خارجی 
دنبالشان آمدند و جذبشان کردند و عملکردشان تاکنون 

بد نبوده است.
روزی می رسد که لژیونرهایمان به ایران برمی گردند 

او درباره اینکه لژیونر های ما در گذشته در تیم های 
طارمی  به جز  اکنون  اما  بودند،  اروپایی  نام  صاحب 
گفت:   نداریم،  اروپایی  معتبر  تیم های  در  لژیونری 
به  اروپایی  معتبر  تیم های  در  ما  لژیونر های  کاهش 
مشکل اساسی فوتبال کشورمان برمی گردد. نداشتن 
آکادمی های تخصصی و نبود آموزش های صحیح باعث 
بازیکنان  می شود که کشور های دیگر کمتر به سراغ 
ایرانی بیایند. من فکر می کنم ما در این باره داریم افت 
می کنیم و این چند بازیکن که به تیم های خارجی رفتند 
جای تقدیر است، چون آنها  توانستند خودشان را به 
فوتبال اروپا برسانند  و ما هنوز یک زمین استاندارد 
خوب نداریم که تیم های خارجی به ایران می آیند به 
خوبی از آنها پذیرایی کنیم و متاسفانه انعکاس منفی 
در آسیا و اروپا پیدا نکند. این ها مشکلات اساسی ما 
است و اگر این مسائل را درست نکنیم باز هم پسرفت 
می کنیم و لژیونرهایمان دوباره به کشور برمی گردند و 
مطمئنا دیگر کشور های عربی هم به دنبال بازیکنان 

ایرانی نخواهند رفت.  
انتقادم از عدم حضور اللهیار صیادمنش در تیم ملی 

است 
فرشاد کرمی کارشناس فوتبال  درباره اینکه وضعیت 
یک  گفت:  می کند،  ارزیابی  چطور  ما  لژیونر های 
سابقه ای  از زمان کی روش وجود دارد که او اعتقاد 
بازی  کشور  از  خارج  در  که  بازیکنانی  به  زیادی 
می کنند و به عنوان لژیونر شناخته می شوند داشت. 

او سبکی را ایجاد کرد که بیشتر نگاهشان به لژیونر ها 
بود. جهانبخش بازیکن باتجربه ای محسوب می شود 
و کاپیتان تیم ملی است و او  سال ها در لیگ معتبر 
اروپایی بازی کرد ه و نمی شود او را نادیده گرفت. سردار 
باتجربه ای  بازیکنان  از جمله  و مهدی طارمی  آزمون 
هستند که میدان های زیادی دیدند. اینکه ما بخواهیم 
برخی از لژیونر ها را مثل جهانبخش که  تازه تیم پیدا 
کردند را یک دفعه کنار بگذاریم منطقی نیست. فشار 
باشگاهی  بازی  مثل  است.  بازیکنان  روی  بر  زیادی 
نیست که یک بازیکن ۱۷ ساله را بازی می دهند. تیم 
بارسلونا دارد از بازیکنان جوانش استفاده می کند، اما 
به تدریج این کار را انجام می دهد. تنها انتقادی که 
می توانم انجام بدهم عدم حضور صیادمنش در تیم 
ملی است. او در لیگ بلژیک عملکرد خوبی دارد و جزو 

۴ مهاجم برتر لیگ بلژیک است.
ما برای طارمی و آزمون جایگزین  در تیم ملی نداریم 

او درباره اینکه برخی از لژیونر های فوتبال ما در لیگ 
هایشان افت کردند، گفت: بله، طبیعی است. سردار 
آزمون از فوتبال اروپا به آسیا برگشته است و در تیم های 
بزرگ اروپایی بازی کرده است. حالا این موضوع نباید 
باعث شود که آزمون از تیم ملی کنار گذاشته شود. 
ما در لیگ داخلی مان چه مهاجمی داشتیم که بتواند 
جای آزمون را بگیرد. این درست است که  طارمی و 
بازیکنان  این  برای  جایگزینی  اما  کردند،  افت  آزمون 
نداریم.   البته مهدی قایدی در امارات خوب دارد بازی 
می کند. به نظرم  به تدریج از جایگزین های طارمی و 
آزمون باید استفاده کنیم.  اینکه آزمون به فوتبال امارات 
آمده، افت کرده است. به نظرم لیگ امارات بد نیست 

و جایگزینش باید ببینیم چه کسی هست که نداریم.
لیگ های درجه دوم اروپا از لیگ آسیا سطح بالاتری 

دارند 
کرمی درباره اینکه سطح لیگ هایی که لژیونر ها بازی 
می کنند، چطور است، گفت: لیگ های درجه دوم اروپا 
هم از لحاظ ساختاری و فنی سطح بالایی دارند و از 
لیگ ما بالاتر هستند. امکانات و استادیوم ها را ببینید 
و قابل مقایسه کنید و اینکه بگوییم که در لیگ درجه 
دوم اروپا بازی می کنند بگوییم که آنها سطح فنی شان 
بالا نیست، درست نیست. لیگ های درجه دوم اروپا از 
لیگ آسیا هم سطح بالاتری دارد بازیکنی که در سطح 
اول و دوم اروپا بازی می کند می تواند در تیم ملی ما 

جایگاه خوبی داشته باشد.

رییس  فدراسیون کشتی گفت: اینکه من غر نمی زنم یعنی کمیته ملی 
المپیک خوب کار می کند.

به گزارش ایسنا، علیرضا دبیر در حاشیه نشست هیات اجرایی کمیته 
ملی المپیک در فدراسیون کشتی، در جمع خبرنگاران بیان کرد: در 
دو سال گذشته آرامش داشتیم که اتفاق بزرگی است. آرامش بهتر از 
کمک های مالی بود. از اعضای هیات اجرایی تشکر کردیم و اتفاق خوبی 
است به فدراسیون ها می روند و موارد را بررسی می کنند و همانجا تصمیم 
گیری می کنند. من همیشه گفته ام کمیته ملی للمپیک قلک نیست. 
بحث جوایز المپیک هم حل شده است و تشکر می کنم. البته حل شده 
بود و فقط سیکل اداری داشت که آن هم طی شد. او ادامه داد: وزارت 
ورزش و کمیته ملی المپیک فهم مشترک داشته باشند، موضوعات حل 
شده است. همین که کنار ما هستند، برای ما بس است. ما نمی توانیم 

بیشتر از توان از کمیته ملی المپیک انتظار داشته باشیم. کمیته ملی 
المپیک خیلی بودجه ندارد و برای قهرمانی جهان آلبانی پولی نداد اما 
برای گرفتن ویزا کمک کرد. خوابگاه را در المپیک پاریس بیرون از دهکده 
بردیم که خیلی کمک کرد. نگاه ما به کمیته ملی المپیک تخصصی 
است و همین که من غر نمی زنم یعنی کمیته ملی المپیک خوب کار 
می کند! دبیر در مورد برگزاری جلسه هیات اجرایی کمیته ملی المپیک 
در فدراسیون  کشتی گفت: این حرکت کمیته خوب است و مانند سفر 
استانی روسای قوا است و در صحنه تصمیم می گیرند. ما گزارشی از 
قبل و بعد در مورد ناگویا و المپیک ۲۰۲۸ و حتی المپیک ۲۰۳۶ ارائه 
کردیم. ما و ساعی و انوشیروانی المپیک را یک نوع دیگر نگاه می کنیم 
و تخصصی صحبت می کنیم . از خسروی وفا و هاشمی تشکر می کنیم. 
اینکه دو سال گذشته آرامش خوبی داشتیم از مسائل مالی مهم تر است.

طارمی تک ستاره ایران در لیگ های درجه یک

ولی لژیونر های فوتبال سیر نز
عملکرد لژیونرهای فوتبال کشورمان را در لیگ های اروپایی و آسیایی مورد بررسی قرار دادیم.

وقتی غر نمی زنم یعنی کمیته المپیک خوب کار می کند!دبیر: 

مهدی طارمی 
در سال 13 
ژوئیه ۲0۲4 
با قراردادی 

3 ساله به 
اینترمیلان 

ایتالیا پیوست، 
اما او در لیگ 

سری A گلی به 
ثمر نرسیده  و 

در سوپرکاپ از 
5 بازی 3 گل 

به ثمر رسانده 
است

نام  ثبت شدن  و  کیانوش رستمی  تابعیت  تغییر  با وجود 
او در لیست تیم کوزوو برای مسابقات وزنه برداری قهرمانی 

جهان، اما او همچنان در برزخ قرار دارد.
بر اساس قوانین فدراسیون جهانی وزنه برداری، ورزشکاران 
برای تغییر تابعیت باید یک سری مراحل مشخص را دنبال 
کنند که از همین رو وضعیت کیانوش رستمی برای حضور زیر 

پرچم کوزوو همچنان نامشخص است.
سابقه  با  وزنه بردار  رستمی،  کیانوش  تابناک،  گزارش  به 
کشورمان که یک مدال طلا و یک نقره المپیک، دو نشان طلا 
و یک نقره جهانی و مدال های متعدد آسیایی را در دسته ۸۵ 
کیلوگرم تیم ملی وزنه بردار ایران دارد در حال حاضر تغییر 
کیلوگرم  تیم ملی کوزوو در دسته ۹۶  برای  تا  داده  تابعیت 

وزنه بزند.
جهان  قهرمانی  وزنه برداری  مسابقات  برای  رستمی  نام 
دسته  در  می شود،  آغاز  بحرین  در  آذرماه   ۱۶ از  که   ۲۰۲۴
۹۶ کیلوگرم با رکورد ورودی ۳۹۰ کیلوگرم در تیم ملی کوزوو 
قرار گرفته است. با این حال آنچه پیش از این گفته شده، 
نیاز  کوزوو  پرچم  زیر  جهانی  مسابقات  در  حضور  برای  او 
دارد.  ایران  وزنه برداری  فدراسیون  از  به کسب رضایت نامه 
هرچند رستمی بر این باور است که بدون کسب رضایت نامه 

از فدراسیون ایران هم می تواند در مسابقات جهانی به شکلی 
متفاوت شرکت کند.

صدور  عدم  به  واکنش  در  این  از  پیش  رستمی  کیانوش 
رضایت نامه از سوی فدراسیون ایران در صفحه شخصی اش 
در شبکه اجتماعی نوشته بود: »پنج ماه دیگر قرارداد من با 
و  ندارد  فرقی  ندهند  هم  رضایت نامه  و  می شود  تمام  ایران 
می توانم زیر پرچم کشور دیگری در مسابقات شرکت کنم. 
خوب است که اذیت نکنیم و شرایط را به گونه ای جلو ببریم که 
۵۰ روز دیگر که مسابقات قهرمانی جهان است بتوانم شرکت 
کنم و مدال بگیرم. حتی اگر جلوی من را هم بگیرند من به 
مسابقات قهرمانی جهان می روم و به صورت آزاد وزنه می زنم. 
صحبت آن را با فدراسیون جهانی داشته ام که حتی اگر کارم 

انجام نشد، بتوانم آنجا وزنه بزنم.«
هم  وزنه برداری  فدراسیون  رئیس  انوشیروانی،  البته سجاد 
در این زمینه گفته بود: »ما به فدراسیون جهانی وزنه برداری 
ملیت  ایران  کشور  اطلاع  بدون  ورزشکار  این   کردیم  اعلام 
بقیه  و  است  گرفته  را  کشور  این  پاسپورت  و  کوزوو  کشور 

مسائل او به ما ارتباطی ندارد.«
باتوجه به فرایند طی شده و کشمکش میان کیانوش رستمی 
که  می رسد  نظر  به  بعید  ایران،  وزنه برداری  فدراسیون  و 

پیگیری های خبرنگار  این زمینه طی شود.  روالی منطقی در 
تابناک در این زمینه و در تماس با سجاد انوشیروانی، رئیس 
فدراسیون وزنه برداری هم نشان می دهد که هیچ تغییری در 
تصمیم فدراسیون ایران شکل نگرفته و قرار نیست برای این 

وزنه بردار با سابقه رضایت نامه ای صادر شود.
زمینه  این  در  تابناک  با  کوتاه  گفت وگوی  در  انوشیروانی 
اعلام کرد که فدراسیون جهانی نیز پیگیر وضعیت کیانوش 
رستمی بوده، اما ما اعلام کردیم که او همچنان می تواند زیر 
پرچم ایران وزنه بزند و فضای حضور در اردوها نیز برای این 
که  ترتیب  این  به  است.  فراهم  قوانین  اساس  بر  وزنه بردار 
رستمی می تواند وزنه بزند و با رکورد ثبت شده به اردوی تیم 

ملی راه پیدا کند.
باید دید در نهایت وضعیت کیانوش رستمی چه  بنابراین 
خواهد شد. او که سوابق خوبی در مسابقات مختلف آسیایی، 
جهانی و المپیک دارد، می تواند همچنان در مسابقات جهانی 
هم صاحب مدال شود و حتی به قهرمانی برسد. با این حال 
مشخص نیست که آیا او می تواند بدون کسب رضایت نامه 
زیر پرچم کوزوو وزنه بزند یا براساس ادعایی که داشته، در 
نهایت به صورت آزاد وزنه خواهد زد و در صورت قهرمان شدن 

بدون پرچم روی سکو می رود!

فدراسیون وزنه برداری در موضع قبلی!
خ کیانوش رستمی در برز


